

## Description

UV ink is a type of ink that is cured by ultraviolet light. It is used in various applications, including printing on plastic, metal, and glass. UV ink is known for its durability and resistance to fading. It is also used in the production of UV-curable coatings and adhesives.

# Buy one set uv4060, to get free white+CMYK 5L uv ink

Buy one APEX UV printer, you're able to get APEX quality White + CMYK 5L LED UV INK for free.

[Learn More>](#)



## Application

UV ink is used for printing on various materials, including PC, PVC, ABS, PS, and other plastics.

## Feature

- \* UV ink is cured by ultraviolet light, resulting in a durable and long-lasting print.
- \* UV ink is resistant to fading and discoloration.
- \* UV ink is suitable for printing on a wide range of materials, including plastic, metal, and glass.
- \* UV ink is used in various applications, including printing on plastic, metal, and glass.

## Parameters

1. Ink: 5 L C / M / Y / K / W
2. Ink 7 ~ 8
3. Ink : Ink
4. PH : 6.5-7.5
5. Ink : 4-6cps / 25 °C
6. Ink: >100 °C
7. Ink Ink: 20-24 cm / cm
8. Ink Ink : <0.5µm
9. Media : Ink, Ink, Ink, Ink, PC, PVC, ABS, PS Ink
10. Ink Ink Ink : Epson DX5, Desktop DX7, Ink Ink Ink Ink
11. Ink Ink Ink Ink : LED Ink (Ink : 395nm)
12. Ink Ink : 500ML / 1000ML (Ink Ink 250ML)
13. Ink Ink : Ink Ink Ink

## Display



**White+CMYK  
Led UV Ink**



**Moisturizer**



**Cleaning Liquid  
for LED UV INK**



**Pre-treatment Liquid  
for LED UV INK**



**Storage Instructions**

1. 請將墨水存放在陰涼、乾燥、避光、通風、無塵、無酸鹼氣體的環境中。
2. 墨水應存放在原包裝中，並保持密封。
3. 墨水應存放在原包裝中，並保持密封。
4. 墨水應存放在原包裝中，並保持密封。
5. 墨水應存放在原包裝中，並保持密封。
6. 墨水 (7 天內) 應存放在原包裝中，並保持密封。
7. 墨水應存放在原包裝中，並保持密封。
8. 溫度 : 10 度 (20-30 °C 範圍內)。

**After Service**

